
Милорад Додик: БиХ треба да подржи Србију на седници Савета безбедности УН
понедељак, 29 август 2011 15:10

БАЊАЛУКА - Председник Републике Српске (РС) Милорад Додик изјавио је да БиХ
треба да подржи предлог Србије да се осуди једнострана употреба насиља од стране
косовских Албанаца, али да је због несређених унутрашњих односа у БиХ тешко доћи до
заједничког става кад је у питању седница Савета безбедности УН посвећена Косову.

  

Додик је подсетио да је БиХ под протекторатом и да је то први пут да једна земља, која
је под протекторатом, буде чланица СБ.

  

"Самим тим, и имајући у виду несређене унутрашње односе и чињеницу да у значајној
мери Босном и Херцеговином управљају странци, чланство БиХ у Савету безбедности
готово је доведено до апсурда", рекао је Додик новинарима у Бањалуци.

  

Председник РС каже да се у БиХ тешко долази до заједничких ставова, поготово што су
они мотивисани различитим погледима на ситуацију око Косова.

  

"Питања везана за једнострану употребу насиља, које се десило овог лета од албанске
стране, и оно што Србија и друге земље, као што је Русија, покушавају да осуде јесте
нешто што треба подржати", рекао је Додик и додао да БиХ не би требало да изостане
из такве активности.

  

"Да ли ће се то успети или не, ја не могу овог тренутка да кажем, имајући у виду раније
различите погледе, који су поготово дијаметрално супротни везано за Косово", рекао је
Додик.
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Он је и овом приликом поновио да РС остаје при свом ставу да неће дати сагласност да
БиХ призна независност Косова.

  

"Мислим да је око Косова направљено међународно-правно насиље и преседан, које је
довело до једностраног проглашења независности Косова и признања од стране
великих сила, које нису уважавале реалност и потцениле резолуцију СБ 1244. Све је то
скупа довело до једне ситуаицје у којој се данас налази српска држава и српски
национални корпус на овом простору", рекао је Додик.

  

"У сваком случају, разумљиво је да је једно од најважнијих државних питања Републике
Србије управо питање Косова, али исто тако сматрамо да једно од најважнијих
националних питања Републике Србије треба да буду Срби изван Србије, а најзначајнији
део Срба концентрисан је управо у Републици Српској и ми сматрамо да имамо право да
говоримо о томе питању", рекао је Додик.

  

Седница СБ УН посвећена Косову, која је требало да се одржи данас, померена је за
уторак због проблема у Њујорку, насталих као последица урагана Ајрин.

  

(Курир)
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